
Warszawa, 15 lipca 2003r. 
 
 

INFORMACJA PRASOWA 
 
Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji upoważniła Przewodniczącą Danutę Waniek do 
przekazania premierowi informacji o niepokojącym spadku wpływów 
abonamentowych . W latach poprzednich było to ponad 9 procent. W pierwszym 
półroczu tego roku jest to już jakieś 2% mniej niż w zeszłym . Przeliczając, to kwota 
mniejsza o jakieś 18 milionów. Najdotkliwiej odczują to rozgłośnie regionalne. Dla 
nich wpływy z abonamentu to średnio 84 procent budżetu. 
Krajowa Rada przyczynę tego ciągłego spadku wpływów abonamentowych  widzi w 
braku skutecznych uregulowań prawnych poboru  i ściągalności abonamentu. 
Konieczność usprawnienia obecnego systemu była jedną z najważniejszych 
przyczyn nowelizacji ustawy o radiofonii i telewizji. Nowego systemu poboru 
abonamentu jednak nie ma. Po kilkunastu miesiącach prac nad ustawą w 
parlamencie, rozwiązania, zaproponowane przez Krajową Radę, zostały odrzucone a 
nowe nie pojawiły się. 
Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji wnioskuje do premiera o  pilne podjęcie prac 
legislacyjnych zmierzających do usprawnienia poboru i ściągalności opłat radiowo-
telewizyjnych by stworzyć pewne źródła finansowania mediów publicznych. 
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